
 

 
 
 
Schriftelijke vragen ex art. 40 van het Reglement van orde gemeenteraad Twenterand, gericht 
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Inleiding 
 
In het artikel https://www.rtvoost.nl/nieuws/2070535/felle-kritiek-rechter-op-
omstreden-thuiszorgbureau-bions-zorggeld-mogelijk-verdwenen-in-zakken-van-
directrice lezen we dat de rechter heeft bepaald dat de gemeenten Almelo en Hof 
van Twente BiOns mogen uitsluiten bij de aanbesteding van nieuwe 
aanbestedingen/contracten. 
 
De gemeente Twenterand liet weten in schriftelijke vragen van de PVV op 31 oktober 
2019 (Inzake zorgcowboys – deel 4) dat nog 1 cliënt via BiOns huishoudelijke 
ondersteuning krijgt. Maar dat er geen sprake is van een actieve afbouw. De klant, zo 
schrijft u, kiest zelf de aanbieder.  
 
Ook is bekend dat Twenterand behoorlijke bedragen heeft overgemaakt aan BiOns 
voor huishoudelijke ondersteuning en begeleiding WMO. In de periode 2015 – 
oktober 2019 ging het om € 212.000. 
 
We hebben dan ook, naar aanleiding van het bericht gisteren op RTV Oost, een 
aantal vragen. 
 
Vraag 1: 
 
Hoeveel cliënten krijgen nog huishoudelijke ondersteuning via BiOns? 
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Vraag 2: 
 
Hoeveel cliënten krijgen via BiOns begeleiding WMO? 
 
Vraag 3: 
 
Hoeveel geld hebben wij inmiddels overgemaakt aan BiOns? Tot en met vandaag? 
 
Vraag 4: 
 
De PVV pleit ervoor om BiOns helemaal uit te sluiten van aanbestedingen. Dus 
cliënten kunnen ook niet meer voor BiOns kiezen. Bent u het met ons eens? Gaat u 
dit doen of heeft u dit reeds gedaan? Zo ja, wanneer gaat u dit doen? Of heeft u alle 
contacten met dit ‘bedrijf’ verbroken? Zo nee, hoeveel moet er dan nog gebeuren 
voordat u dit wel gaat doen? 
 
We zien uw antwoorden graag tegemoet! 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Erik Veltmeijer, 
PVV Twenterand. 
 


